
 

 KS   VOJSKO 
 
OBR 1.0/01 -01 

VABILO IN ZAPISNIK SESTANKA Zp.Št.:17  

 SVET KS DRUŠTVO Tim  Projekt 

NAZIV SESTANKA:  Sedemnajsta   ( 17) redna seja sveta 

KS 

KRAJ SESTANKA: Prostori KS Vojsko 

Datum: 

23.11.2016 

 

Ura: 

19.00 

 VABLJENI: Edvard Vidmar, Danijel Ipavec, Andrej Grošelj, Sonja Hvala, 

Dodatno vabljeni : Renata Hvala, Mojca Magajna, Damjana Bončina, Tanja Mauser, Peter Hvala 

 
SKLICATELJ: Branko Lapajne -  predsednik sveta KS Vojsko 

 
 

 

Zapisnik zapisal/a Branko Lapajne 

Last KS Vojsko 

Uporaba v 

nedogovorjene namene 

ni dovoljena 

Izdelal:  Branko Lapajne 

Podpis: 

 

Izdaja:  01 

Potrdil : Svet   KS Vojsko Datum izdaje: 29.10.2014 

 

1 

Dnevni red 
 
1. Ugotovitev prisotnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Pregled zapisnika 16. redne seje sveta KS 
3. Poročilo o delu društev v letu 2016 in plani za leto 2017( poročajo predsedniki društev ) 
4. Poročilo o delu sveta KS Vojsko za leto 2016 in plani za leto 2017/2018 - KS Vojsko ( predsednik 
sveta KS Vojsko in župan Občine Idrija ) 
5. Razno 
 
 

Zapisnik 

 
Točka 1   
Prisotni člani sveta: Edvard Vidmar, Danijel Ipavec, Andrej Grošelj, Branko Lapajne 

Odsotni :Sonja Hvala nop. 

Prisoni dodatno vabljeni : Renata Hvala, Tanja Mauser, Peter Hvala, Bojan Ržun-podžupan 

Občine Idrija, Mateja Rejc - Komunala Idrija 

Odsotni: Mojca Magajna nop., Damjana Bončina op., Bojan Sever - župan Občine Idrija op. 

S strani predsednika sveta KS je bila predlagana razširitev dnevnega reda in sicer : 

Točka 5 : Vzdrževanje , delovanje, monitoring javnega vodovoda Vojsko-Čekovnik 

Točka 6 : Organizacija zimske službe 

Toćka 7 : Zabojniki / soljenje javnih poti 

Točka 8 : Prenos plačila vodovodnega priključka odjemno meso 2688 

 

Sklep : Potrdi se predlagan dnevni red 

 

Točka 2 

 
Sklep :  Potrdi se zapisnik 16. redne seje sveta KS Vojsko 

 

Točka 5 
  
Pretekli  teden so se v javnem vodovodu pojavile motnost in neprijeten vonj. Vsled tega smo 

povabili go. Matejo Rejc- vodjo oskrbe z vodo s strani Komunale, ki nadzira in vzdržuje javni 

vodovod. Povedana je bilo kako sistem nadzorujejo, kakšni so bili izvedeni ukrepi do sedaj ( 
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menjava črpalke, čiščenje rezervuarja, dnevni monitiring...) in kdaj pričakujemo rezultate 

detaljne analize vzorcev ( kemijske sestave ). Obrazložen je bil tudi sistem obveščanja 

uporabnikov v takih primerih ( Radio Odmev, spletna stran, oglasne deske, e-pošta, SMS 

sporočila direkno uporabnikom ) 

 

Sklep 5/1 : Naredi se seznam mobitelov porabnikov javnega vododvoda, da je možno hitrejše 

obveščanje 

Sklep 5/2 : V bodoče je potrebno morebitno okvaro na vodovodu javiti takoj ko se to zazna na 

dežurno službo Komunale 

Sklep 5/3: Komunala Idrija naj pripravi poročilo o dogodku z pojasnjenimi analizami vzorcev 

kemijske sestave vode in vzroki za nastanek . Poročilo se pošlje svetu KS Vojsko. 

 

Točka 3 

 
Zaradi odsotnosti predsednice društva KUD in TD Vojsko se dogovarjanje in usklajevanje  

poteka dela društev v letu 2017 prestavi na drugi termin. 

 

Sklep : Predsednik sveta KS Vojsko skliče predsednike društev z namenom uskladitve 

programa delovanje društev v letu 2017 

 

Točka 4 

 
Predsednik sveta na kratko predstavi delo v letu 2016 in predviden plan za leto 2017 

 

Sklep: Pri gradnji objekta Gasilski dom Vojsko je dogovorjeno, da poprosimo krajane za 

soudeležbo  izkazano  v obliki priprave lesa za ostrešje objekta. Odgovorni za izvedbo: PGD 

Vojsko 

 

Točka 6 

 
Predsednik sveta na kratko obrazloži informacijo v zvezi s problematiko zimske službe , ki jih 

je pridobil s strani direktorja Komunale. Zagotovljeno je bilo, da bo zimska služba delovala 

normalo  kot je do sedaj in da bodo končni dogovori z izvajalci  pred podpisom pogodbe 

potekali še ta teden. 

V razpravi so bila naslednja važnejša vprašanja : 
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Edo Vidmar : v obdobju njegovega predsedovanja je bila zimska služba odlično organizirana 

saj se je plužilo tudi do vseh domačij . Zakaj temu ni tako ? 

Danijel Ipavec : Vsi plačujemo davek za stavbno zemljišče iz tega naslova pričakujemo tudi 

enako obravnavo 

Rok Likar : boljše bi bilo, če bi ostala cena na kilometer in se primerno znižale 

B. Lapajne : s strani sveta KS bomo stvari spremljali in se uključili v primeru problemov 

 

Sklep :  O rešitvi problema z jasno organizacijo shemo delovanja zimske službe ( poimenski 

izvajalci, trase za katere je  izvajalec zadolžen tako glede pluženja ko soljenja in posipanja )  

na vojskarski planoti naj Komunala Idrija pisno obvesti svet KS Vojsko 

 

Točka 7 

 
Glede na to, da imamo v kraju dogovorjeno v zimskem času  posipanje  poledenelih  cest  je 

Komunala Idrija v teku tega leta odstranila vse kontejnerje , ki so bili na določenih točkah v ta 

namen postavljeni po vojskarski planoti ob javnih poteh. 

Krajani naj si za posipavanje manjših odsekov, ki niso javnega značaja sami priskrbijo sol, ki 

jo brezplačno dobijo na Komunali Idrija 

 

Sklep : prouči se še vedno možne kritične  točke in tam postavi kontejnerje 

 

Točka 8 

 
Sklep: Odjemno mesto vodovodnega priključka št. 2688 se z 1. januarjem 2018 prenese na 

PGD Vojsko Odgovoren: B. Lapajne in Andrej Grošelj 

 

Točka razno 
Edo Vidmar in ostali : Pripomba se nanašajo  na obravnavanje delovanja zimske službe. 

Mnenja so upravičena, da bi morali biti  kriteriji obravnave  tega dela storitev obravnavana 

glede na geografske specifike pa vendarle drugačne kot v dolini 

 

Sestanek zaključen ob 21.00 

 
 
 
 


